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Rada Gminy Gozdowo 

Kadencja 2024-2029 

SO.0002.1.2025 

 

P R O T O K Ó Ł   NR X/25 

Z   OBRAD   SESJI   RADY   GMINY   GOZDOWO,   

       PRZEPROWADZONEJ W DNIU 20 STYCZNIA 2025 ROKU  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gozdowie. 

Obrady trwały od godziny  10:30  do godziny 10:43 

 

Przewodniczący   obrad           –  pan Dariusz Śmigielski 

                                             Przewodniczący Rady Gminy Gozdowo  

Protokolant         – pani Monika Gronczewska 

        Inspektor Urzędu Gminy 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych  - zgodnie z załączoną listą obecności.  

Poza radnymi w sesji udział wzięli:  

➢ Pan Dariusz Kalkowski – Wójt Gminy Gozdowo, 

➢ Pani Lidia Siemiątkowska – Skarbnik Gminy, 

➢ Pan Maciej Pawlikowski  – Mecenas UG. 

  

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia obrad X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gozdowo dokonał p. Dariusz Śmigielski – 
Przewodniczący Rady Gminy Gozdowo. Przewodniczący obrad przywitał Radnych Gminy 
Gozdowo, Wójta Gminy Gozdowo – p. Dariusza Kalkowskiego, Skarbnika Gminy – p. Lidię 
Siemiątkowską, Mecenasa UG – p. Macieja Pawlikowskiego oraz sołtysów i mieszkańców gminy.  
Przewodniczący obrad poinformował, że 15 stycznia 2025 roku wpłynął wniosek Wójta Gminy                  
o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 
 
Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący obrad poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez kliknięcie przycisku 
kworum na urządzenia, ponieważ w przeciwny wypadku nie będą mieli możliwości wzięcia udziału w 
głosowaniach. Następnie stwierdził, że w dzisiejszej sesji – zgodnie z listą obecności – aktualnie 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum 
niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy i podejmowania prawomocnych uchwał  i decyzji. 
 

Ad. 2. Ustalenie porządku obrad X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gozdowo. 

Przewodniczący obrad poinformował, że porządek obrad został przekazany Radnym  wraz                              
z zawiadomieniem o sesji, w związku z tym, nie będzie go odczytywał.  
Następnie Przewodniczący obrad zapytał radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do   porządku 
obrad?  
Uwag nie było. 
 
Głosowano w sprawie: Ustalenie porządku obrad X nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gozdowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/24 Rady Gminy Gozdowo z 

dnia 24 maja 2024 roku  w sprawie ustalenia wysokości diety dla przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej  i  zasad jej wypłacania. 

Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym,  po czym zapytał 

radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/24 Rady Gminy 

Gozdowo z dnia 24 maja 2024 roku  w sprawie ustalenia wysokości diety dla przewodniczącego 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej  i  zasad jej wypłacania. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr X/69/25 z dnia 20 stycznia 2025  

roku w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/24 Rady Gminy Gozdowo z dnia 24 maja 

2024 roku  w sprawie ustalenia wysokości diety dla przewodniczącego organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej  i  zasad jej wypłacania  została podjęta.  

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia objęte 

dofinansowaniem w 2025 roku. 

 Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym,  po czym zapytał 

radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 

szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia objęte 

dofinansowaniem w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr X/70/25 z dnia 20 stycznia 2025  

roku w sprawie  planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez szkoły wyższe i 

zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i formy kształcenia objęte 

dofinansowaniem w 2025 roku  została podjęta. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu ewidencyjnego Cetlin, gmina 

Gozdowo. 

Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Gozdowo w dniu 

dzisiejszym.  Następnie poprosił p. Annę Betkowską – Inspektora w ref. RBK o omówienie uchwały 

i powodów konieczności jej podjęcia.  

Po przedstawieniu informacji zapytał radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu 

uchwały? 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Bogdan  Kaczorowski: bardzo ładnie przedstawiono interes gminy Zawidz w uzasadnieniu, 
jednakże trudno nie zauważyć, że rzeczywisty interes gminy nie jest do końca dostrzegany. To rodzi 
szereg pytań. Przede wszystkim, Pani Betkowska wspomniała, że mowa o terenach leśnych. Kto jest 
właścicielem działek numer 212/1 i 212/2? I czy działania podejmowane w związku z tymi terenami 
odbywają się za zgodą oraz wiedzą właścicieli? 
Kolejna kwestia to opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, które wiąże 
się z poniesieniem kosztów. Zleceniodawcą tego opracowania będzie gmina Gozdowo, która także 
będzie zobowiązana do uregulowania tych należności. Jednakże, biorąc pod uwagę brak wyraźnego 
interesu gminy w całym przedsięwzięciu, istnieje ryzyko, że część gminy zostanie 'zablokowana' pod 
względem możliwości inwestycyjnych. Dodatkowo, w sąsiedztwie gminy, na granicy z gminą staną 
wiatraki, na które narażeni będą mieszkańcy Cetlina, co budzi kolejne wątpliwości. 
Zatem, czy mogliby Państwo udzielić odpowiedzi na te pytania? 
 
Rady Mariusz Wiśniewski: W zasadzie większość pytań pan Bogdan Kaczorowski tutaj powiedział, 

które chciałbym zadać, ale mam jeszcze właśnie pytanie odnośnie mieszkańców Cetlina, czy w ogóle 

wiedzą, że taka inwestycja będzie planowana, czy były jakieś konsultacje społeczne i nie mają żadnych 

do tego sprzeciwów? I tutaj właśnie czy były rozmowy prowadzone z gminą Zawidz na temat 

finansowania tego planu, bo za chwilę będziemy przystępować do sporządzenia planu ogólnego. 

Przetarg na sporządzenie planu ogólnego jest już ogłoszony i w zasadzie nie widzę takiej potrzeby, 

żeby finansować inwestycje, która będzie prowadzona w innej gminie.  
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Wójt Gminy: jak najbardziej zasadne pytania. Już kiedyś tu na sesji z udziałem Sołtysów, jeśli dobrze 

pamiętam, Pan Sołtys miejscowości Cetlin też informował o tych działaniach. Zorganizowane 

zostało spotkanie przez Pana Sołtysa z mieszkańcami i firmą, która przymierza się do budowy tychże 

wiatraków i mieszkańcy wyrazili zgodę, nie protestowali tym działaniom. Jeśli chodzi o temat 

interesów gminy, jak najbardziej też pan tu radny Bogdan Kaczorowski ma rację. Ale nie możemy też 

blokować takich spraw, jeżeli ta inwestycja dotyczy sąsiedniej gminy. Takie działania w przeszłości 

były podejmowane i będą pewnie po sąsiedztwie z innymi gminami, inne gminy również 

uczestniczyły w tych procesach i podejmowały jakieś działania związane z naszą gospodarką 

planistyczną. Także no trudno jest, myślę, że z tych naszych tutaj no wyliczeń, jeśli chodzi o te 

działania planistyczne, to nie będą to jakieś wielkie pieniądze, bo większość  obciążenia i wydatków 

poniesie gmina Zawidz.  

Radny Bogdan  Kaczorowski: Ja jeszcze pytałem o właścicieli tych działek, czy oni wiedzą, że 

część tych działek będzie objęta jako obszar planistyczny podlegający opracowaniu.  

 

Pani Anna Betkowska: Właścicielami tych nieruchomości są lasy państwowe i one na tym etapie nie 

musza być powiadamiane, bo uchwała jest intencyjna.  Myślę, że gmina Zawidz już informowała tu 

wszystkie te instytucje i  lasy państwowe też. Z naszej strony też wyjdzie do nich informacja, że 

przystąpiliśmy do sporządzenia takiego planu i też będziemy czekać na odpowiedź, bo nie musimy 

mieć tak jakby zgody jeszcze ich na tym etapie i  będziemy dalej sprawdzać, co się będzie działo po 

prostu w tym temacie. 

 

Więcej pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obrębu ewidencyjnego Cetlin, gmina 

Gozdowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Sebastian  Szczypecki, Sławomir  Szemborski, 

Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz Wiśniewski, Sławomir  

Zarembski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Norbert Szczypecki 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr X/71/25 z dnia 20 stycznia 2025  

roku w sprawie  przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu obrębu ewidencyjnego Cetlin, gmina Gozdowo   została 

podjęta.  

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Gozdowo, Lelice, Ostrowy. 

Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Gozdowo w dniu 

dzisiejszym. Następnie poprosił p. Annę Betkowską – Inspektora w ref. RBK o omówienie uchwały i 

powodów konieczności jej podjęcia.  

Po przedstawieniu informacji zapytał radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu 

uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Gozdowo, Lelice, Ostrowy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr X/72/25 z dnia 20 stycznia 2025  

roku w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu geodezyjnego Gozdowo, Lelice, Ostrowy  została podjęta.  

Ad. 7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gozdowo na rok 2025. 

Przewodniczący obrad poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania Rady Gminy Gozdowo w dniu dzisiejszym,  po czym zapytał 

radnych, czy  mają  jakieś pytania  lub uwagi do  projektu uchwały? 

Pytań i uwag nie było.  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Gozdowo na 

rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bogdan  Kaczorowski, Barbara  Mańkowska, Włodzimierz  Mierzejewski, Piotr Nagiewicz, Robert 

Rzeszotarski, Leszek  Smoleński, Marta  Szałecka, Norbert Szczypecki, Sebastian  Szczypecki, 

Sławomir  Szemborski, Dariusz Śmigielski, Ryszard Tomaszewski, Heronim Tyburski, Mariusz 

Wiśniewski, Sławomir  Zarembski 

Przewodniczący obrad stwierdził, że  Uchwała Nr X/73/25 z dnia 20 stycznia 2025  

roku zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Gozdowo na rok 2025 została podjęta.  

Ad. 8. Zakończenie obrad. 

Z  uwagi  na  fakt, że porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący obrad 
podziękował wszystkim radnym za konstruktywny udział w sesji i zakończył obrady X 
nadzwyczajnej  sesji Rady Gminy Gozdowo.   
Na  tym  protokół  zakończono  i  podpisano .  
 
 
 
 PROTOKOLANT OBRAD      SEKRETARZ OBRAD        PRZEWODNICZĄCY OBRAD 
 
   /-/Monika Gronczewska           /-/ Marta Szałecka                   /-/ Dariusz Śmigielski 
  

 

Przygotował: Administrator Systemu 


